



Könnertitzstr. 47
04229 Leipzig
Germany

David Smith
Tel.: +49 341 39377-601
E-Mail: david.smith@lis.school

06 January 2021

IMPORTANT: Change of Holiday Dates

Dear parents

We are also obliged to alter our holiday dates in line with stipulations that come from the health as opposed to the education authorities.

The time period of the winter holidays will be changed. The winter holidays will begin on 31 January and end on 6 February as the last day of the holidays.

From 8 February, primary schools and day-care centers will be open on a limited basis. Groups and classes will then have to be separated, as in spring. From grade 5 onwards, lessons will then alternate between attendance time at school and learning time at home.

As soon as we have any further information, we will inform you accordingly.

++ ++ ++

Liebe Eltern,

wir sind dazu verpflichtet, unsere Ferientermine entsprechend den Vorgaben der Gesundheitsbehörde zu ändern. Demnach wird der Zeitraum der Winterferien verändert. Die Winterferien beginnen hiernach am 31. Januar und enden mit dem 6. Februar als letzten Ferientag.

Ab dem 8. Februar werden Grundschulen und Kindertageseinrichtungen im eingeschränkten Regelbetrieb geöffnet. Gruppen und Klassen müssen dann wie im Frühjahr voneinander getrennt werden. Ab der Klassenstufe 5 soll der Unterricht dann im Wechsel zwischen Präsenzzeit an der Schule und Lernzeit zu Hause erfolgen.

Sobald uns weitere Informationen vorliegen, werden wir Sie umgehend informieren.

Kind regards | Mit freundlichen Grüßen

David Smith
Head of School

Johannes Barabas
Commercial Director